
Referat fra Administrationsgruppemøde den 9/1-23 

Til stede: Birthe, Trine, Hanne, Lars og Dianna 

Opfølgning referat fra sidst 
 

 

 
Ukrainske børn 

Lars har fået snakket med Nynne. Forældre og børn møder ikke længere 
bare op på klinikkerne og regner med at kunne komme til med det samme. 
Der er stadig ikke lavet uddeling af børnene til klinikkerne. BBS og HHB laver 
en søgning for at se, hvor presset er størst og fordeler derefter ud på de 
forskellige klinikker.  

 
18-21 årig 

Ingen overenskomst og vejledning. Hjemmesiden er opdateret. Information 
om udmeldelse af Den Kommunale Tandpleje sendes til e-boks. Brevet skal 
indeholde et link til hjemmesiden for mere information. Vi skal have skriftlig 
dokumentation på, at patienten ønsker udmeldelse af Den Kommunale 
Tandpleje. Vi skal have en tandlægeliste på hjemmesiden, så patienter kan 
se, hvilke klinikker vi har aftale med.  

Drop out liste (patienter som ikke 
har valgt ny tandlæge 
) 

TV er så godt som helt i mål med dette. TV laver optælling til LH. 

Tyveri 
 

Fakturaer skal samles, så de kan blive sendt. 

Fordeling af arbejdsopgaver 
 

Fordelingen af arbejdsopgaver fungerer godt. DKC har fået opgave om at 
printe pjecer. Send mail til tandplejen, hvis der er noget der skal printes. 
Der kommer mange fakturaer fra private tandlæger og en del overslag. 

Patienter fra andre kommuner 
 

Vi tilbyder som udgangspunkt ikke behandling, hvis der er OR behov, dog 
laver LH individuelle vurderinger. 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

Eventuelt 
 

 

Næste møde : 
 
Husk punkter til dagsorden 

Den 13/3-23 

For referatet DKC 

 


